
 

 

 

 

 

 

Roslagens oberoende parti   18 oktober 2021  

     
 
 
    
Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande,  
 
Bino Drummond (M), från Roslagens Oberoende Parti     
   
 
Hur använder egentligen kommunen konsulter i verksamheten? 
 
 
Norrtälje kommun har flitigt använt konsulter i sin verksamhet och gör det fortfarande. 
 
ROOP har reflekterat över detta, inte minst i budgettider, och vi ställer oss frågan hur många 
konsulter som per den 1/10 2021 återfinns på olika positioner inom kommunen, och på vilka 
uppdrag. 
Vår fråga gäller för samtliga nämnder/förvaltningar och bolag. 
 
Hur länge har dessa personer arbetat för kommunen som konsulter, och är det sant (så som det 
pratas om) att vissa av dem helt enkelt är f.d. tjänstemän som fått högre lön? 
 
Självfallet behöver man ibland ta in kompetens utanför den egna organisationen för att få 
igång projekt eller liknande, men det kan inte vara rätt ur kommunmedborgarnas perspektiv 
att införliva ett slags permanent användning av denna kompetens, istället för att skapa 
anställningar enligt vanliga avtal. Det senare bör normalt sett också bli billigare. 
 
Roslagens oberoende parti önskar få ovanstående ordentligt belyst i 
kommunfullmäktige. 
 
För Roslagens oberoende parti, 
 
 
 
Johan Österberg, gruppledare och ledamot Björn Rudolfsson, ersättare i 
i kommunfullmäktige                kommunfullmäktige 


